
.D
Gemeente

oosenR daal
.D

(D
(D

'16 iuli 2021Datum
1 7 6-2021 Perm a nent ca meratoezicht i n fÏetstu n neltjesOnderurerp
Colleqe B&WPortefeuillehouder

v-V,lrl
GEFnãfblãbrt?

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De WD heeft kennisgenomen van de straatroof met geweldpleging in de Tolberg bij het fietstunneltje

van de Bandeliersberg afgelopen week. Daarnaast is ons het verhaal ter ore gekomen, dat er in het

Visdonktunneltje ook een incident heeft plaatsgevonden waarbij een volwassen man van zijn fiets is

getrokken. Voor de WD is dit onacceptabelgedrag.

De VVD heeft een aantal inwoners binnen de gemeente Roosendaal gesproken over hun

veiligheidsgevoel in fietstunneltjes (zoals: de Fuis, Visdonktunnel, Kadetunnel, fietstunneltje

Bandeliersberg, enz.) en daarnaast ervaar ikzelf als inwoner ook een onveiligheidsgevoel in bepaalde

fietstunneltjes, omdat er geen mogelijkheid is om uit te wijken als er onveilige situaties ontstaan.

Daarbij komt dat fietstunneltjes een geliefde plek zijn om "te chillen" voor mensen met verkeerde

intenties.

Naar aanleiding hiervan stelt de VVD de volgende vragen:

1. Bent u op de hoogte van de verschillende recente gebeurtenissen?

2. Kunt u aangeven hoeveel geregistreerde onveilige situaties (intimidatie/overval) in de

verschillende fietstunnels in Roosendaal van het afgelopen jaar en in de eerste helft van 2021 bekend

zijn?

3. ln hoeverre bent u het met de WD eens, dat de fietstunnels een onveilig gevoel geven bij

inwoners?

4. Bent u het met de WD eens dat permanent cameratoezicht ook ervoor zorgt, dat het een

afschrikfunctie heeft bij mensen met slechte intenties en daardoor onveilige situaties minder zullen

voorkomen?

5. Ziet u kansen om het veiligheidsgevoel van inwoners te vergroten door permanent

cameratoezicht in de fietstunneltjes te plaatsen? Zoja, op welke termijn denkt u deze te kunnen

plaatsen?

Namens de fractie van WD,

Sanneke Vermeulen
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Vanaf begin 2020 hebben wij geen meldingen over incidenten in of bij fietstunnels ontvangen.

Het is echter zeer goed mogelijk dat er incidenten hebben plaatsgevonden en dat fietstunnels
worden gebruikt met verkeerde intenties. Zo hebben wij deze zomer, na het stellen van deze
raadsvragen, diverse meldingen gehad over het afsteken van vuurwerk in de Pattontunnel.

De gemeente en politie hebben geen onveilige situaties in de gevraagde periode in of bij

fietstunnels geregistreerd.

Wij zijn ons ervan bewust dat fietstunnels, zeker in de donkere uren, een onveilig gevoel

kunnen geven, ook gezien enkele incidenten vóór 2Q2O. We vinden het vervelend dat de
veiligheid van fietstunnels als onvoldoende wordt ervaren en wij als lokale overheid daar
onvoldoende zicht op hebben. We vragen daarom bewoners om vervelende ervaringen in en

bijfietstunnels te melden bijde gemeente. Bewoners kunnen direct melden via de website van

de gemeente Roosendaal. Als het gaat om strafbare feiten kan worden gebeld met de politie

(0900-8844 of 112 in geval van spoed).Daarnaast komen wijvia de WD graag in contact met

de bewoners die zijn gesproken over hun veiligheidsgevoel in fietstunnels.

4. De gemeente kan cameratoezicht instellen om de openbare orde te handhaven (art. 151c

Gemeentewet). Op dit moment kan niet worden aangetoond dat de openbare orde in en rond

fietstunnels wordt bedreigd. De wettelijke grond voor het instellen van cameratoezicht ontbreekt
daarmee. Meldingen van bewoners zijn van belang om de veiligheidssituatie in en bij

fietstunnels beter in kaart te kunnen brengen. Op basis van een analyse van die meldingen

zullen, indien nodig, gepaste maatregelen worden getroffen.

5. Zie antwoord 4.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


